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第1條 高雄醫學大學(以下簡稱本校)為訂定本校碩、博士生學位考試審查費、論文指導費支付標準，特訂定本標準。
Article 1 Kaohsiung Medical University (KMU or “the University”) sets the KMU Payment Standards for Master’s and Doctoral Degree Examination Review Fees and Thesis/Dissertation Advisor Fees (“the Standards”) to provide guidelines for the payment of these fees.
第2條 學位考試論文審查(口試)費支付標準：
Article 2 The payment standards for degree examination (oral defense) review fees are as follows:
	碩 士 班
Master’s Degree Programs
	博 士 班
Doctoral Programs

	校內委員
$1000元
On-campus Committee Member
NT$ 1,000
	校外委員
$2000元
Off-campus Committee Member
NT$ 2,000
	校內委員
$2000元
On-campus Committee Member
NT$ 2,000
	校外委員
$2500元
Off-campus Committee Member
NT$ 2,500


第3條 論文指導費支付標準：
Article 3 The payment standards for thesis/dissertation advisor fees are as follows:
	碩 士 班
Master’s Degree Programs
	博 士 班
Doctoral Programs

	每篇$4000元
NT$ 4,000 per thesis
	每篇$6000元
NT$ 6,000 per dissertation


（1） 每篇論文僅可請領一次論文指導費，不得因撤銷考試或重考而重複報領。
1. Each thesis/dissertation may apply for advisor fees only once and cannot reapply in the event of a withdrawal or retake of the oral defense.
（2） 主指導教授以本校專任教師為限。
2. The primary advisor for a thesis/dissertation is limited to a full-time teacher at the University.
（3） 二名教授共同指導一位研究生時，各得0.5篇指導費；三名教授共同指導一位研究生時，各得0.33篇指導費。
3. When two professors jointly advise a postgraduate student, each will receive 0.5 of the advisor fees. When three professors jointly advise a postgraduate student, each will receive 0.33 of the advisor fees.
第4條 校外委員交通費用比照本校「教師職員工國內出差旅費標準」核支；同質性校外委員得邀請同一人且安排同一天考試，以節省交通費用。
Article 4 Transportation expenses for an off-campus committee member shall be reimbursed in accordance with the KMU Domestic Travel Subsidy Standards for Faculty and Staff. The same off-campus committee member may be invited and scheduled to attend oral defenses of a similar nature on the same day to reduce transportation costs.
第5條 本支付標準經行政會議審議通過，陳請校長核定後，自公布日起實施，修正時亦同。
Article 5 The Standards shall be passed by Administrative Meeting, submitted to the President for 
approval and then implemented on the date of promulgation and shall apply to subsequent 
amendments.

